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ZÁPIS ZM-21-2018 

 
z dvacátého prvního veřejného jednání zastupitelstva městyse Častolovice konaného dne 7. února 
2018 od 16.00 hodin na Úřadu městyse Častolovice v Galerii A. Hudečka v Častolovicích.  
 

Zastupitelé Počet Jmenovitě 

Přítomní 14 

Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Veronika Bartošová, Helena Rohlenová, Mgr. 
Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. Petra Benková, Mgr. Ilona 
Kovářová, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, Antonín Podzimek; 

Omluveni 0  

Nepřítomní 1 Mgr. Bc. Alena Bačíková (příchod 16:07); 

    

Občané 9  
 

K bodu 1) 
Zasedání ZM zahájil starosta městyse p. Ing. Zdeněk Praus. Přivítal přítomné a konstatoval, že je 
přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva městyse a zasedání je tedy usnášeníschopné. 
Jednání je veřejné, bylo řádně a včas svoláno a jeho konání dostatečným způsobem zveřejněno. 
Starosta oznámil skutečnost o zvukovém nahrávání, které slouží pouze pro vyhotovení zápisu. Z tohoto 
důvodu je nutné, aby zastupitelé mluvili postupně, aby zvuková nahrávka byla co nejkvalitnější. 
Zároveň upozornil, že budou při hlasování nahlas jmenováni zastupitelé jmény pro průkaznost a 
ověření hlasování. 
 
K bodu 2) 
Pan starosta navrhuje, aby zapisovatelem byla určena pí Ing. Pavla Voborníková, referentka městyse 
Častolovice.  
 
Dotazy, návrhy, připomínky: žádné 
 
ZM Častolovice bere na vědomí zapisovatele zápisu, určena pí Ing. Pavla Voborníková. 
 
P. Ing. Praus navrhuje jako ověřovatele zápisu: paní Mgr. Alenu Zvěřinovou a pana Stanislava Micheru. 
 
Dotazy, návrhy, připomínky:  
Paní Čestická navrhuje jako 3. ověřovatele zápisu paní Mgr. Petru Benkovou. 
 
ZM Častolovice schvaluje ověřovatele zápisu pí Mgr. Alenu Zvěřinovou, p. Stanislava Micheru a pí 
Mgr. Benkovou. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 6 
Veronika Bartošová, Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, 
Zdenka Čestická, Mgr. Petra Benková, Mgr. Ilona Kovářová,  

Proti 0  

Zdrželi se 8 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, Antonín 
Podzimek; 

Usnesení nebylo přijato. 
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ZM Častolovice schvaluje ověřovatele zápisu pí Mgr. Alenu Zvěřinovou, p. Stanislava Micheru. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 8 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, Antonín 
Podzimek; 

Proti 5 
Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. 
Petra Benková, Mgr. Ilona Kovářová; 

Zdrželi se 1 Veronika Bartošová; 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 3) 
Pan starosta prosí zastupitele, aby nově navržená usnesení předkládali předsedovi návrhové komise 
písemně.  
Příchod paní Mgr. Bc. Bačíkové v 16:07 hod.. 
Pan starosta navrhuje do návrhové komise: předsedu pana Ing. Jaromíra Nováka CSc. a členy paní Šárku 
Fajglovou a pana Miloše Málka.  
 
Dotazy, návrhy, připomínky: žádné 
 
ZM Častolovice schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda p. Ing. Jaromír Novák CSc. a členové 
p. Miloš Málek, pí Šárka Fajglová. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 9 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Mgr. Jarmila Novohradská, Šárka Fajglová, 
Stanislav Michera, Antonín Podzimek; 

Proti 2 Helena Rohlenová, Mgr. Petra Benková; 

Zdrželi se 4 
Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, Zdenka Čestická, Mgr. 
Ilona Kovářová; 

 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 4) 
Program jednání dle vyvěšené pozvánky:  
1. Zahájení 
2. Určení zapisovatele a ověřovatelé zápisu 
3. Jmenování návrhové komise 
4. Schválení programu jednání 
5. Úvěr pro DSO Obecní Voda 
6. Pravidla pro poskytování dotací na rok 2018 
7. Žádost na odkup movitých věcí 
8. Diskuze 
9. Usnesení a závěr 
 
Dotazy, návrhy, připomínky:  
Paní Rohlenová se ptá, proč se vynechaly zprávy z rady městyse. Pan starosta odpovídá, že toto jednání 
zastupitelstva je mimořádné a zápisy RM se proberou na příštím zasedání, které pravděpodobně bude 
21. března 2018. 
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P. Ing. Novák CSc. přednesl návrh programu jednání: 
ZM Častolovice schvaluje program jednání dle vyvěšené pozvánky. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 8 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, Antonín 
Podzimek; 

Proti 4 
Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. 
Petra Benková; 

Zdrželi se 3 Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, Mgr. Ilona Kovářová; 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 5) 
Dalším bodem programu je Úvěr pro DSO Obecní Voda v částce 3.000.000,- Kč od ČSOB a. s.. Důvody 
vysvětlil pan starosta. Další usnesení tohoto bodu dále tvoří mimořádný příspěvek DSO Obecní Voda 
na sanaci potrubí, opravu šachet a přípojek, výměnu šoupat ventilů a hydrantů v ulici Severní. Hovoří 
pan Bc. Tichý. Práce by se rozdělily na opravu kanalizace a rekonstrukci této ulice a tím by se ušetřily 
finanční prostředky o odvod DPH. 
 
Dotazy, návrhy, připomínky:  
Paní Mgr. Novohradská se ptá na názor pana starosty, zda opravdu souhlasí s dalším úvěrem pro DSO 
Obecní Voda. Pan starosta odpovídá, že v současné době DSO OV nemá žádný úvěr. Paní Mgr. 
Novohradská zmiňuje intenzifikaci ČOV. Dále hovoří o úvěrech ostatních obcí na vybudování kanalizace 
Olešnice – Čestice, kde se Častolovice nebudou finančně podílet ani na intenzifikaci ČOV. Úvěr si bude 
brát DSO OV. Myslí si, že Častolovice na to peníze mají a to i bez použití úvěru. Mluvila s panem 
Vondráčkem, který ji sdělil, že si nechá udělat kamerové zkoušky. Kanalizace je údajně stará 30 let a 
životnost kanalizace je zhruba 60 let. Co se týče vodovodu, do oprav by se investoval zhruba jeden 
milion Kč. Proto považuje tento úvěr za zbytečný.  
Pan starosta odpovídá, že žádná obec z DSO OV si nebere úvěr na ČOV, tyto náklady hradí DSO OV 
z nájemného. Kamerové zkoušky jsou k dispozici již 3 roky, a byly představitelům DSO OV předloženy. 
ŘSD doporučuje opravu kanalizace, je na to i posudek. Kanalizace bude pod vozovkou a případná 
následná oprava by byla nákladnější. Podobná situace nastala v Kostelci nad Orlicí, kde nerespektovali 
doporučení ŘSD na opravu kanalizace. Nakonec kanalizaci museli stejně opravit a zaplatili navíc další 
náklady jako vyfrézování vozovky, zábor komunikace. A to byly nemalé finanční prostředky.  
Paní Čestická se ptá na postoj ostatních zastupitelstev obcí. Pan starosta odpovídá, že všechny 
zastupitelstva probíhají dnes, ale věří, že úvěr schválí. Paní Čestická se ptá, co se bude dít, když to 
neodsouhlasí. Pan starosta odpovídá, že v případě následné opravy hradíme stejně jako Kostelec navíc 
další náklady. Dále se paní Čestická ptá na to, zda by nešlo změnit, aby kanalizace, stejně jako teď, 
nebyla pod vozovkou. Pan starosta odpovídá, že na rekonstrukci této komunikace je již vystaveno 
stavební povolení a nic se měnit nemůže. Pan Bc. Tichý doplňuje, že kanalizace se nachází částečně 
v krajnici, ale další část zasahuje do vozovky. Kanalizace je tedy součástí stavby. Technologie opravy by 
byla tzv. rukávcem, ale musí být hotovy kanalizační šachty. Kanalizace by mohla pod náporem těžkých 
stavebních strojů propadnout a již by ji nešlo takto opravit. 
 
P. Ing. Novák CSc. přednesl návrh programu jednání: 
ZM Častolovice souhlasí s přijetím úvěru pro DSO Obecní voda ve výši 3.000.000,-Kč s úrokovou 

sazbou 3M PRIBOR + marže 0,2% p. a. od ČSOB a.s. 
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Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 8 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, Antonín 
Podzimek; 

Proti 0  

Zdrželi se 7 
Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, Helena Rohlenová, Mgr. 
Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. Petra Benková, Mgr. Ilona 
Kovářová, 

 

Usnesení bylo přijato. 
 
Dotazy, návrhy, připomínky:  
Paní Čestická se ptá na to, co se stane, když to nedopadne. Pan starosta odpovídá, že se vypíše veřejná 
zakázka, dělat se to bude určitě. Ušetřená částka je půl milionu Kč. Pan Michera podporuje tento 
záměr, mělo by se vyvarovat toho, co se dělo u zakázky v ulici Bažantnická. Paní Mgr. Bc. Bačíková se 
ptá, zda se zakázka bude dělit. Pan starosta odpovídá, že nová zakázka se bude týkat nového povrchu. 
Kanalizace a vodovod se budou opravovat a není potřeba stavební povolení. Paní Mgr. Bc. Bačíková 
podotýká, že se to tak mohlo udělat v ulici Bažantnická.  
 
P. Ing. Novák CSc. přednesl návrh programu jednání: 
ZM Častolovice schvaluje mimořádný investiční příspěvek DSO Obecní voda v max. výši 1.350.000,- 

Kč za účelem sanace potrubí DN300, oprava šachet a přípojek (kanalizace) v ulici Severní Častolovice 

a v max. výši 480.000,-Kč na výměnu šoupat ventilů a hydrantů (vodovod) v ulici Severní Častolovice. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 13 

Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Veronika Bartošová, Helena Rohlenová, Zdenka 
Čestická, Mgr. Petra Benková, Mgr. Ilona Kovářová, Šárka Fajglová, 
Stanislav Michera, Antonín Podzimek; 

Proti 0  

Zdrželi se 2 Mgr. Bc. Alena Bačíková, Mgr. Jarmila Novohradská; 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 6)  
Tento bod se zabývá pravidly pro poskytování dotací z rozpočtu městyse Častolovice s účinností od 8. 
února 2018, včetně příloh (vzor žádosti, smlouvy a vyúčtování), komentuje pan Málek.  
 
Dotazy, návrhy, připomínky:  
Paní Mgr. Benková se ptá, zda jsou žádosti již podané, když datum podání žádostí bylo do 20. ledna. 
Pan Málek odpovídá, že žádosti jsou opravdu podané na rok 2018. Seznámí s tím na jednání spolkové 
komise spolky a datum se opraví. 
 
P. Ing. Novák CSc. přednesl návrh na usnesení: 
ZM Častolovice schvaluje pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu městyse Častolovice s účinností 
od 8. února 2018, včetně příloh (vzoru žádosti, smlouvy a vyúčtování.) 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 15 
Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, 
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Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. 
Petra Benková, Mgr. Ilona Kovářová, Šárka Fajglová, Stanislav Michera, 
Antonín Podzimek; 

Proti 0  

Zdrželi se 0  
 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 7)  
Nákup movitého vybavení Hospody na hřišti od p. Martina Bělky dle inventárního soupisu. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky:  
Pan Bc. Tichý doplňuje, že jako bývalý předseda AFK Častolovice ví, že movitý majetek nikdy klub AFK 
nehradil a bylo to v dikci nájemce. Pan Bělka zde byl 9 let v nájmu a tento majetek pořídil za své finanční 
prostředky. Věří, že pokud se schválí odkup movitého majetku, bude snazší získat nového nájemce. 
Městys má zájem zachovat provoz této restaurace pro sportovní, kulturní i jiné akce.  
Paní Bartošová se ptá, zda bude toto vybavení zohledněno v budoucím nájmu. Pan starosta odpovídá, 
že částka se promítne v nájmu, ale ještě není určena výše. 
Paní Mgr. Bc. Bačíková podotýká, že pokud pan Bělka měl prázdnou hospodu, tak klubu AFK platil 
celkem velké nájemné. Pan Bc. Tichý odpovídá, že to byla pravidla domluvená s bývalým 
pronajímatelem klubem AFK, nájem z restaurace byl významným zdrojem financování klubu. Paní Mgr. 
Bc. Bačíková tvrdí, že před převodem daru z AFK na městys mělo proběhnout finanční vyrovnání. 
Právně to teď nesedí. Pan starosta odpovídá, že se nájemce a pronajímatel dohodli, že to bude platit 
nájemce. Fakticky tam ten majetek je, pokud ho pan Bělka odveze, tak nejenže vypadnou příjmy 
z nájmu na delší dobu, ale stejně se restaurace bude muset vybavit. Paní Čestická souhlasí s odkupem, 
při převodu na městys byla součástí smlouvy příloha se jmenným soupisem majetku, ten se již odepsal? 
Pan Bc. Tichý odpovídá, že se jedná o výčet nemovitého majetku. Paní Mgr. Benková se ptá, na základě 
čeho se stanovilo ocenění majetku. Pan Bělka odpovídá, že původním mobiliářem byly stoly, židle, 
kamna a kuchyňská linka. Během svého 9 letého působení zrekonstruoval mimo jiné sociální zařízení. 
Asi před pěti lety řešil situaci, kdy mu dala Krajská hygiena výtku za závady. Tehdy oslovil klub a žádal 
opravy. Bohužel klub na opravy neměl finanční prostředky. Tuto rekonstrukci, tedy investici jako do 
movitého tak i do nemovitého majetku, zainvestoval ze svých zdrojů. V průběhu let se snažil 
problematiku umořováním investice řešit s klubem. Pokaždé se nedohodli na snížení nájemného, 
protože klub nemohl přijít o tento příjem. Většina majetku je stará 3 roky, ocenil ho dle opotřebení a 
odpisů po poradě s účetní. V dnešní době by cena za nově pořízený majetek nešla pod 800 tis. Kč. 
Původní mobiliář byl vždy předán buď klubu, nebo obci. Paní Mgr. Bc. Bačíková se ptá pana Bělky na 
nájemné. Pan Bělka odpovídá, že se nájem v průběhu let měnil. Začínal na 3 500 Kč s tím, že vykonával 
správce hřiště. Když se vyvázal ze správcovské činnosti, nájem se zvýšil. Nájem se měnil i v závislosti na 
tom, zda obsahoval energie. Dnes platí 7 700 Kč bez DPH a k tomu zvlášť energie. 
Paní Mgr. Novohradská se ptá na investice do objektu, zda je bude nárokovat. Pan Bělka odpovídá, že 
po skončení nájemní smlouvy mu vznikne právo na vypořádání investic a bude žádat o její narovnání. 
Ke všem investicím má souhlas tehdejšího majitele.  
Paní Čestická se ptá na částku rozpočtového opatření, proč je jiná. Pan starosta odpovídá, že je 
navýšena o DPH. 
 
P. Ing. Novák CSc. přečetl návrh na usnesení: 
ZM Častolovice schvaluje nákup movitého vybavení Hospody na hřišti od p. Martina Bělky dle 

inventárního soupisu v max. výší 302.539,-Kč. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

mailto:e-podatelna@ou-castolovice.cz
http://www.ou-castolovice.cz/


 
 

Masarykova 10, Častolovice 517 50, IČO: 00274780 
Telefon: 494 323 911, E-mail: e-podatelna@ou-castolovice.cz, Web: www.ou-castolovice.cz  

6/8 

Pro 13 

Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, 
Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. 
Ilona Kovářová, Šárka Fajglová, Stanislav Michera; 

Proti 0  

Zdrželi se 2 Mgr. Petra Benková, Antonín Podzimek; 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
P. Ing. Novák CSc. přečetl návrh na usnesení: 
ZM Častolovice svaluje rozpočtové změnu č. ZM-1-2018 navýšení rozpočtových výdajů na §3613 – 

Nebytové hospodářství ve výši 370.000,-Kč a navýšení financování rozpočtu ze zůstatků na 

bankovních účtech o částku 370.000,-Kč. 
 

Hlasování Počet Jmenovitě 

Pro 13 

Ing. Zdeněk Praus, Bc. Miloš Tichý, Mgr. Alena Zvěřinová, Ing. Jaromír 
Novák CSc., Miloš Málek, Mgr. Bc. Alena Bačíková, Veronika Bartošová, 
Helena Rohlenová, Mgr. Jarmila Novohradská, Zdenka Čestická, Mgr. 
Ilona Kovářová, Šárka Fajglová, Stanislav Michera; 

Proti 0  

Zdrželi se 2 Mgr. Petra Benková, Antonín Podzimek; 
 

Usnesení bylo přijato. 
 
K bodu 8)  
Diskuse – vede pí Mgr. Zvěřinová 
 
Zastupitelé: 
Paní Mgr. Novohradská zmiňuje dopis paní Mgr. Albrechtové, který byl adresován zastupitelstvu. Ptá 
se, proč nebyl ZM předložen. Dodává, že občan má právo oslovit zastupitelstvo dle zákona o obcích. 
Pan starosta odpovídá, že dopis byl adresován radě a zastupitelstvu. Do rady byl zařazen toto pondělí. 
RM vzala na vědomí tento dopis a konstatuje, že nepřísluší radě ani zastupitelstvu doručenou žádost 
řešit. Tato žádost nespadá do kompetence rady. Může se vyřešit v občanskoprávním sporu.  
Paní Mgr. Bc. Bačíková zmiňuje nájmy. Myslí si, že by se měla provést revize nájemních smluv.  
Paní Čestická se ptá na bývalý areál firmy Rojek – podání přešetření. Proč je to v rozporu s územním 
plánem? Pan starosta odpovídá, že podle územního plánu, který byl schválen v roce 2012, by v této 
oblasti měla být bytová výstavba. Zítra se uskuteční kontrolní prohlídka.  
Pan starosta představuje nabídku Farmy u řeky Orlice z Lípy nad Orlicí ohledně odkupu a případné 
směny pozemků, které jsou v územním plánu vedeny jako bytová výstavba – rozvojová plocha Z10. 
Jedná se více než 60 tisíc m2, kde vlastní cca 25 tisíc m2 právě Farma u řeky Orlice. Dle znaleckého 
posudku mají tato pole s tímto územním plánem hodnotu 100 – 300 Kč/m2. Směnit by se mohly 
pozemky o výměře 78 tisíc m2, které jsou pod umístěním plánovaného obchvatu, jsou to vlastně 
pastviny. Paní Rohlenová se ptá, zda s těmito pozemky Farma u řeky Orlice souhlasí. Pan starosta 
odpovídá, že tam již některé pozemky vlastní nebo si je pronajímají. Paní Mgr. Novohradská podotýká, 
že s nimi také dříve jednala ohledně směny pozemků.  
Pan Málek dodává, že je o pozemky v této lokalitě velký zájem a nepředpokládá, že by jejich cena měla 
v příštích letech klesat. Pan Bc. Tichý dodává, že pozemky za Isoverem jsou opravdu vhodné jen na 
pastviny a jsou v záplavovém území. Navíc se jedná o chráněné území. Dodává, že rozvojové plochy se 
mohou měnit jen územním plánem. 
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Paní Mgr. Novohradská zmiňuje plánovaný obchvat, který je také velká nejistota. Naráží tak na postoj 
Kostelce nad Orlicí, šetřeni EIA apod. Již v roce 2008 byly snahy Kostelce vést obchvat severní stranou. 
To by znamenalo, že by tyto pozemky ztratily na hodnotě. Pan starosta odpovídá, že trasa obchvatu je 
neměnná a bude v koridoru, který se navrhl. V tuto chvíli probíhá EIA. Není žádná jiná alternativa.  
Paní Rohlenová navrhuje, aby se ZM konaly až od 17:00 hod.. Dále zmiňuje plánovanou cyklostezku 
Častolovice – Libel. Pan starosta odpovídá, že to bude na příštím jednání ZM. 
Paní Mgr. Novohradská by ráda, aby byly zařazeny i ostatní záměry, které se týkají okolí Sokolovny a 
školy. Pan starosta odpovídá a počítá s tím na příštím jednání ZM. Jedním z bodů na příštím jednání 
bude i schválení návrhu na uplatňování územního plánu. Bude i pracovní jednání, aby mohl všechny 
body zastupitelům ukázat a vysvětlit. Pan Michera doplňuje, že na minulé RM byli pozvaní zahrádkáři, 
aby se vyjádřili k plánovaným úpravám.  
Paní Čestická se ptá na jmenování členů komise konkurzního řízení na místo ředitele/ky ZŠ a MŠ 
Častolovice. Pan starosta odpovídá, že se postupovalo přesně podle zákona a metodického materiálu 
KÚ KHK odbor školství. Paní Bartošová navazuje na dotaz pí Čestické, proč a podle čeho byli vybráni již 
jmenovaní členové. Pan starosta odpovídá, že pedagog, který byl vybrán, má dlouhodobou praxi na 
škole. Zastupitelé se začínají překřikovat a pan starosta nabádá k dodržování jednacího řádu. Pan 
starosta upozorňuje slovy: „Chovejte se jako lidi. Nechovejte se jako tam na pastvě.“ Paní Mgr. 
Zvěřinová ukončuje debatu ohledně školy. Dodává, že Rada má pravomoc vyhlásit konkurzní řízení na 
ředitele školy a to tak i proběhlo. Vše ukáže čas. Jednání opět narušeno pokřikem občanů. Paní 
Bartošová tvrdí, že jí nebylo odpovězeno. Dochází k pokřikování ze strany opozičních zastupitelů i 
občanů. Pan starosta opět upozorňuje přítomné na stálé porušování platného jednacího řádu městyse 
Častolovice. Starosta konstatoval: „Chováme se jako krávy zas.“ Paní Mgr. Zvěřinová odpovídá paní 
Bartošové, že konkurzní řízení bylo vyhlášeno v souladu se zákonem.  
 
Občané: 
Paní Mgr. Albrechtová zmiňuje svůj dopis, ve kterém žádá RM a ZM, aby jí byly předloženy texty, ve 
kterých psala údajné nepravdy. Není si ničeho vědoma. Paní Mgr. Albrechtová odchází. Pan starosta 
odmítá, že by jí nazval „lásko“. Dostal od paní Mgr. Albrechtové již velkou řádku dopisů. Zmiňuje její 
hysterické vystoupení na minulém zasedání ZM, kde říkala věci, co nejsou pravda. Musí se ohradit i 
vůči tomuto dopisu. Není to důstojné jejímu vzdělání, ale přikládá to jejímu vysokému věku. Již nebude 
tuto událost rozmazávat a nebude podnikat další kroky proti těmto lživým obviněním. Opět dochází 
k překřikování z řad občanů, kdy pan zastupitel Michera nabádá k slušnému chování. Jeden z příznivců 
opozičních zastupitelek se vulgárně vyjádřil k politické příslušnosti pana Michery slovy: „Komunista ať 
se zklidní.“ Z tohoto důvodu pan starosta ukončuje diskuzi.  
 
K bodu 14)  
Pan Ing. Novák CSc. zhodnotil přijatá usnesení, která byla zařazena či změněna od předkládaných 
usnesení.  
 
Na závěr pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil veřejné jednání ZM Častolovice. 
 
Jednání ZM bylo ukončeno dne 7. února 2018 v 18:20 hod. 
 
 
Zapsala: Ing. Pavla Voborníková  
 
 
Vyhotovení zápisu dne 16. února 2018 
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Podpisy ověřovatelů zápisu: 
 
 
 
 
 ………………………… …………………………  
 Mgr. Alena Zvěřinová  Stanislav Michera 
 
 
 
 …….………………………… 
 Ing. Zdeněk Praus 
 starosta městyse Častolovice 
 
 
 
 
 ………………………. ………………………. 
 Bc. Miloš Tichý Antonín Podzimek 
 místostarosta městyse Častolovice místostarosta městyse Častolovice 
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